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Nagranie dźwiękowe z obrad 

LXVIII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 25 września 2023 r. 
— stanowi załącznik nr 1 do protokołu - 

OA.0002.10.2023 

Protokół nr LXVIII/2023 

z LXVIII sesji Rady Miasta Jarosławia 
Jarosław, dnia 25 września 2023 roku 

sala narad UM - Rynek 1, Ratusz 

Ad I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LXVIII sesji Rady Miasta Jarosławia VIII kadencji (2018—2023) otworzyła o godz. 
11.59 wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót. Po powitaniu 
oświadczyła, iż sesja została zwołana w oparciu o art. 20 ust. I ustawy z dnia 8 marca 1990r. 
o samorządzie gminnym oraz $53 ust. 2 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław. Zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 18 radnych, co stanowi kworum, pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu). 
Nieobecni radni usprawiedliwieni: Wanda Czerwiec, Szczepan Łąka. 

W obradach uczestniczyli również: 

Burmistrz Miasta Jarosławia — Waldemar Paluch, 
zastępca burmistrza ds. infrastruktury gospodarczej — Wiesław Pirożek, 
zastępca burmistrza ds. infrastruktury społecznej Dariusz Tracz, 

sekretarz miasta — Magdalena Kapusta, 
skarbnik miasta — Anna Gołąb, 

radca prawny — Mariusz Prychocin, 
dyrektorzy, przedstawiciele jednostek podległych: JOKiS (dyrektor Elżbieta Śliwińska- 

Dąbrowska), MBP (główna księgowa Małgorzata Chmarowska-Paszek), CKiP 
(kierownik Działu Organizacyjno-Artystycznego Agnieszka Lech), MOSiR (dyrektor 
Jacek Stalski), MOPS (dyrektor Agnieszka Kruba-Nieckarz), 

8. prezes spółki PGKiM, 

9. dyrektorzy wydziałów Urzędu Miasta Jarosławia — BBM, WIT, GKN, SO, WOS, SM, 

BSFiOI, 
10. przewodniczący Jarosławskiej Rady Seniorów - Marian Janusz, 
11. przedstawiciel platformy posiedzenia.pl — Krzysztof Szczepan. 

(lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 
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Ad II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

Wicerzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała, że 

porządek obrad wraz z projektami uchwał został radnym przesłany elektronicznie w poniedziałek 
tj. 18 września 2023 r., czyli na 7 dni przed sesją. Do porządku obrad wpisano 10 projektów 
uchwał. W tym samym dniu, radni otrzymali sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta 

Jarosławia za okres 18 sierpnia —15 września 2023 r. ze szczególnym uwzględnieniem realizacji 
uchwał Rady Miasta Jarosławia, sprawozdanie z działalności Centrum Kultury i Promocji 
w Jarosławiu oraz Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji im. Burmistrza Adolfa Dietziusa 
w Jarosławiu. Dnia 19 września 2023 roku radni otrzymali sprawozdanie z działalności 
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Jarosławskiego Ośrodka Kultury i Sztuki oraz Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Aleksandra 

Fredry w Jarosławiu. 

Proponowany porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 sierpnia 

2023 r. 
Iv. Podjęcie uchwał: 

l) wsprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023, 
2) wsprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023, 

3) w sprawie wyrażenia zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2023, 
4) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 

5) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
6) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
7) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
8) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok 

9) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

10) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2023 
rok. 

V. Wytypowanie przedstawiciela Rady Miasta Jarosławia do prac komisji mającej na 
celu przyznanie nagrody Burmistrza Miasta Jarosławia w związku ze świętem 

edukacji narodowej. 
VI. Omówienie działalności miejskich jednostek organizacyjnych: 

a) Miejskiej Biblioteki Publicznej, 
b) Jarosławskiego Ośrodka Kultury i Sztuki, 
c) Centrum Kultury i Promocji w Jarosławiu, 
d) Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

VII. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

z wykonania uchwał rady. 
VIII. Informacja przewodniczącego rady miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

IX. Wolne wnioski i informacje. 
X. Zakończenie obrad. 

-porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu, 

-pismo znak: OA.0002.9.2023 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu, 
-ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Na pytanie, czy ktoś z obecnych chce zgłosić jeszcze jakiś wniosek do ww. porządku obrad, 
głos zabrali pytając: 

e radny Mariusz Walter czym spowodowana jest zmiana systemu głosowania 
z dotychczasowego przy użyciu kart, na nowy - z użyciem pilotów oraz dlaczego radni 
nie zostali wcześniej poinformowani o planowanej zmianie (wówczas radni 

przynieśliby na sesję laptopy), 

e radny Piotr Kozak czy mieszkańcy zostali poinformowani o przyczynach opóźnienia 
sesji o godzinę, czy kamery usytułowane na sali narad zostały zakupione przez Gminę 
Miejską Jarosław czy wydzierżawione od firmy, dlaczego menu w pilocie służącym do 
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głosowania jest w języku angielskim, a nie w języku polskim, jak również, czy sposób 
głosowania poprzez zatwierdzenie z wykorzystaniem przycisku „OK” jest zgodny ze 
statutem Gminy Miejskiej Jarosław, który jasno mówi, iż radni głosują „za”, „przeciw” 

bądź „wstrzymał się” oraz dlaczego zostały podjęte decyzje w sprawie sposobu 

głosowania radnych bez ich udziału. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała, że 

rozpatrywany jest punkt dotyczący porządku obrad. Opóźnienie w rozpoczęciu obrad 

dzisiejszej sesji spowodowane było godzinnym szkoleniem w zakresie zmienionego systemu 
głosowania, wprowadzanego w związku z oszczędnościami finansowymi gminy. Pytania 
dotyczące nowego sposobu głosowania oraz wprowadzone zmiany powinny zostać poruszone 

w punkcie IX Wolne wnioski i informacje. Zaznaczyła, że jedyna zmiana, jaka nastąpiła 
w systemie — to sposób głosowania (przy użyciu pilota). 

Radny Marcin Nazarewicz zgłosił wniosek formalny, aby umożliwić radnemu w punkcie 

„Wolne wnioski i informacje” dostęp do ekranu i rzutnika w celu zaprezentowania wykonanych 
przez radnego zdjęć z inwestycji miejskich. Zaznaczył, że dysponuje również swoim 
rzutnikiem, w przypadku, gdyby nie było możliwości podłączenia rzutnika służbowego. 

Z kolei, radny Mariusz Walter, złożył wniosek formalny, aby radni na dzisiejszej sesji mogli 
głosować przy użyciu dotychczasowego sprzętu, a po ewentualnym przeszkoleniu — głosować 
przy wykorzystaniu laptopów lub innych urządzeń (pilotów). 

Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz zaznaczyła, że radny Marcin Nazarewicz mógł przedstawić 
swoją prezentację z miejskich inwestycji na Komisji Infrastruktury Technicznej, która była 

zwołana dzisiaj na godz. 9.30. 

Wobec powyższego wiceprzewodnicząca rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót 
poddała pod głosowanie: 

e wniosek radnego Marcina Nazarewicza, aby w punkcie Wolne wnioski i informacje 
dzisiejszej sesji miał możliwość zaprezentowania zdjęć z miejskich inwestycji, 

Radny Marcin Nazarewicz podkreślił, że głosowanie jego wniosku jest absurdalną sytuacją 
i uczulił, że będzie wnioskował w przyszłości, aby ewentualna chęć skorzystania z rzutnika 

przez Burmistrza Miasta Jarosławia podczas obrad, również była poddawana głosowaniu 
w ramach równego traktowania przez „prezydium”. 

Radny Wiesław Strzępek odniósł się do wniosku złożonego przez radnego Marcina 

Nazarewicza informując, że wniosek nie powinien być poddawany pod głosowanie, gdyż każdy 
radny ma prawo zabrać głos w wolnych wnioskach oraz ma prawo do zaprezentowania swoich 

spostrzeżeń bądź sugestii w dowolnej formie. W ocenie radnego Wiesława Strzępka złożony 
wniosek jest bezprzedmiotowy. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych przy głosach: 

SZA”, 
„przeciw ” — 11, 

„wstrzymał się” — brak, 
odrzuciła ww. wniosek 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 
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e wniosek radnego Mariusza Waltera, aby wszystkie głosowania na dzisiejszej sesji 

prowadzone były na sprzęcie już istniejącym, a po ewentualnym przeprowadzeniu 
szkolenia głosować przy użyciu laptopów lub innych urządzeń. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych przy głosach: 
„za”-5, 

„przeciw” — 11, 

„wstrzymał się” — 2, 

odrzuciła ww. wniosek. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

Nie zgłaszając żadnych uwag i poprawek Rada Miasta Jarosławia w obecności 
18 radnych ustaliła, że porządek obrad sesji w dniu 25 września 2023 r. 

będzie się przedstawiał następująco: 

Proponowany porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 sierpnia 

2023 r. 
IV. Podjęcie uchwał: 

|) wsprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2023, 
2) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2023, 
3) w sprawie wyrażenia zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2023, 

4) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
5) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
6) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 

7) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
8) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok 
9) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 
10) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 

2023 rok. 

V Wytypowanie przedstawiciela Rady Miasta Jarosławia do prac komisji mającej na 

celu przyznanie nagrody Burmistrza Miasta Jarosławia w związku ze świętem 
edukacji narodowej. 

VI. Omówienie działalności miejskich jednostek organizacyjnych: 
a) Miejskiej Biblioteki Publicznej, 
b) Jarosławskiego Ośrodka Kultury i Sztuki, 
c) Centrum Kultury i Promocji w Jarosławiu, 

d) Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

VII. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 
z wykonania uchwał rady. 
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VIII. Informacja przewodniczącego rady miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

IX. Wolne wnioski i informacje. 

X. Zakończenie obrad. 
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Ad III. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 

28 sierpnia 2023 r.; 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała, że 

zgodnie z $ 76 ust. 2 protokół z LXVII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 sierpnia 2023 r. 

był dostępny w biurze rady, tak więc radni zainteresowani jego treścią, mogli się z nim zapoznać. 

Na pytanie wiceprzewodniczącej, czy ktoś z obecnych wnosi uwagi do ww. dokumentu, nikt 
się nie zgłosił, natomiast radny Mariusz Walter poruszył kwestię techniczną związaną 

z czcionką i napisami wyświetlanymi na ekranie, które dla niektórych radnych są zbyt małe 
i niewidoczne. 

Wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
Za 

> LAWVII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 25 sierpnia 2023 r. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 
głosach: „za” — 14, „przeciw ” — brak, „wstrzymał się” — 4 przyjęła protokół 

z LXVII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 sierpnia 2023 r. - raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

Ad IV. Podjęcie uchwał: 
1/ w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 — projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała, że celem 

wyłonienia wykonawcy na opracowanie dokumentacji projektowej, zamawiający-Gmina 
Miejska Jarosław - przeprowadziła procedurę przetargową w trybie przetargu nieograniczonego. 
Do upływu terminu składania ofert, nie została złożona żadna oferta. Postępowanie zostało 

unieważnione. W związku z powyższym zamawiający wszczął procedurę wynikającą z art. 
214 ust. I pkt 6 ustawy PZP, w trybie zamówienia z wolnej ręki. Zaciągnięcie zobowiązania 
wykraczającego poza rok budżetowy 2023 jest konieczne w związku z terminem realizacji 

zadania, określonym w projekcie umowy, które w wyniku wydłużającego się czasu 
prowadzonych procedur, wymagać będzie finansowania w roku 2024. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrali radny Mariusz Walter, radny Wiesław Strzępek, radny Piotr Kozak 
oraz radny Marcin Nazarewicz pytając: 

e czy Rada Miasta Jarosławia planuje już budżet na 2024 rok biorąc pod uwagę treść 
uzasadnienia do projektu uchwały na druku numer I, 
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z jakim podmiotem Gmina Miejska Jarosław będzie zawierała umowę, skoro nie została 

złożona żadna oferta, 

dlaczego nie został ogłoszony kolejny przetarg w związku z realizacją projektu, tylko 
planowana jest tak ogromna inwestycja w trybie postępowania prowadzonego z wolnej 
ręki, 

czy łączna kwota zadania będzie wynosiła 360 tys. zł, skoro w 2023 roku gmina ma 
zabezpieczone na dokumentację 120 tys. zł, a teraz w projekcie numer 1 proponuje się 

zaciągnięcie zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2023 do 
wysokości 246 tys. zł, 

dotychczasowe doświadczenia pokazują, że zamówienia z wolnej ręki jest wątpliwym 
trybem będącym często przedmiotem kontroli, 

czy zasadnym jest „zamrażanie pieniędzy”, skoro nie ma zgody właściciela działki 
(Starosty) na budowę ronda u zbiegu ulic Podzamcze, Rybacka i Panieńska, 

czy burmistrz podejmie sugerowaną na Komisji Infrastruktury Technicznej propozycję 
przejęcia dróg od Powiatowego Zarządu Dróg, 

co w przedmiocie projektu uchwały na druku nr 1 jest zabytkiem — teren przy murze 
czy sam mur oporowy, 

czy kwota 246 tys., o której mowa w projekcie uchwały na druku nr 1, dotyczy zadania 
tylko w zakresie zabytku — skarpy, czy też innych kwestii, 

czy na inwestycję drogową, o której mowa w projekcie uchwały na druku nr 2, 
a powiązaną z zadaniem wyodrębnionym w projekcie nr 1, został ogłoszony przetarg. 

Odpowiedzi udzielał burmistrz miasta Waldemar Paluch tłumacząc, że: 

w 2023 roku Gmina Miejska Jarosław zaplanowała wykonanie projektu technicznego 
zagospodarowania terenu przy murze oporowym w Jarosławiu i tego dotyczy projekt 
uchwały na druku numer I, natomiast projekt uchwały na druku numer 2 dotyczy części 

drogowej tej inwestycji, 

na zadanie pn. „Zagospodarowanie terenu przy murze oporowym w Jarosławiu-zabytek” 
gmina ogłosiła przetarg, na który nie wpłynęła żadna oferta, 

projekt dotyczy obiektu zabytkowego, zakres prac jest poważny i wymaga 
długotrwałych uzgodnień, między innymi z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków 

w Przemyślu, 

po nierozstrzygniętym przetargu, Gmina Miejska Jarosław rozpoczęła negocjacje 
w postępowaniu prowadzonym w trybie zamówienia z wolnej ręki z firmami, zgodnie 

z przepisami prawa, zamówienie z wolnej ręki jest jak najbardziej możliwe, 

Gmina Miejska Jarosław powinna mieć gotowość finansową na kwiecień 2024 r. 

w związku z realizacją projektu, stąd wydłużenie terminu realizacji i konieczność 
podjęcia uchwały o zaciągnięciu zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2023, 

z propozycją przejęcia drogi na komisji wystąpił radny, a nie burmistrz, który jedynie 
zasugerował możliwość rozważenia zamiany dróg z zarządcą, 

na 2023 rok zabezpieczono w budżecie miasta kwotę 200 tys. zł, z czego 120 tys. zł 
dotyczy zabytku, a 80 tys. zł części drogowej, podjęte jednak już działania pokazały, że 
realizacja projektu będzie długotrwała i skomplikowana, stąd kwota musi być 

zwiększona i prośba do Rady Miasta Jarosławia o podjęcie uchwały przedstawionej na 
druku nr 1, 
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e nie został jeszcze ogłoszony przetarg na część zadania związanego z inwestycją 
drogową, bo zgoda ze strony Zarządu Dróg Powiatowych została wydana przed kilkoma 

dniami, 

e miasto jest w posiadaniu zgody zarządu powiatu jarosławskiego (w tym zakresie zostało 
podpisane porozumienie) na przekazanie części drogi na czas projektowania tej 
inwestycji pn. „Projekt budowlany”, 

e prawo zamówień publicznych pozwala na przeprowadzenie postępowania z wolnej ręki, 

e Gmina Miejska Jarosław jest w posiadaniu zgody zarządu powiatu jarosławskiego oraz 
porozumienia między gminą a Zarządem Dróg Powiatowych, aby na czas 
projektowania pn. „Projekt budowlany” go przekazać, 

e na mur oporowy gmina planuje wydatkować kwotę 240 tys. zł, a nie 360 tys., kwota 
zadania nie wzrosła trzykrotnie. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 1. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —15, „przeciw ” —brak „wstrzymał się '—3 podjęła 

uchwałę nr 908/LXVIII/2023 w sprawie sprawie wyrażenia zgody na 
zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 
— raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu, uchwała nr 908/LXVIN/2023 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

nnn. zaeę 

2/ w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023- projekt 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała, że 

w ramach zamierzenia inwestycyjnego została zawarta umowa pomiędzy Gminą Miejską 

Jarosław a powiatem jarosławskim, dotycząca użyczenia części nieruchomości stanowiących 
pas drogowy dróg powiatowych: ul. Rybacka, ul. Podzamcze, ul. Panieńska celem opracowania 
dokumentacji projektowej na wykonanie ronda u zbiegu tych ulic. Zadanie zostanie 
sfinansowane w roku 2024. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

O godz. 12:47 na obrady sesji przybyła radna Anetta Makarska. 

Głos w dyskusji zabrali radny Mariusz Walter, radny Wiesław Strzępek i radny Marcin 
Nazarewicz pytając: 

e czy środki finansowe zawarte w projekcie uchwały na druku nr 2 rada miasta ma 
przeznaczyć na dokumentację, czy też chodzi tu o inne kwestie (tzw. „wbicie łopaty 
i zasianie nowej trawy ”), 

e czy w 2023 roku gmina uwalnia 360 tys. zł, 

czy w projekcie uchwały powinien być wprowadzony jasny zapis, że wykonanie 
projektu dotyczy konkretnego zadania, czyli np. skarpy zabytkowej bądź zabytkowego 
muru oporowego. 
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Odpowiedzi udzielali burmistrz miasta Waldemar Paluch i zastępca burmistrza Wiesław 
Pirożek tłumacząc, że: 

e paragraf | projektu uchwały na druku nr 2 mówi, iż wyraża się zgodę na 
zaciągnięcie zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2023 

do wysokości 120000,00 zł w związku z realizacją projektu pn. 
„Zagospodarowanie terenu przy murze oporowym w Jarosławiu — część drogowa”, 

e gmina nie uwalnia kwoty 360 tys. zł w 2023 roku, 

w uzasadnieniach dołączanych do projektów uchwał stosuje się nazewnictwo 

budowlane. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 2. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —15, „przeciw” —1 i „wstrzymał się” —3 podjęła 

uchwałę nr 909/LXVIII/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 
zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023- 
raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu, uchwała nr 909/LXVIH/2023 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 

3/ w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza_rok 

budżetowy 2023 - projekt stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała, że 

Gmina Miejska Jarosław zamierza ogłosić przetarg nieograniczony na usługę polegającą na 
wykonaniu zimowego utrzymania w zakresie łagodzenia skutków zimy na ulicach, 
chodnikach oraz parkingach Gminy Miejskiej Jarosław w sezonie 2023/2024 wraz 

z mechanicznym pozimowym ich oczyszczeniem. W tym celu konieczne jest zabezpieczenie 
środków w budżecie miasta na rok 2024. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek- 

Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrał radny Mariusz Walter pytając, czy w budżecie miasta Jarosławia na 

rok 2023 nie były zarezerwowane środki finansowe na zimowe utrzymanie dróg, skąd nagle 
potrzeba 1 mln zł na to zadanie i czy nie jest zasadne rozdzielenie środków na ten cel 
z podziałem odrębnie na rok 2023 i 2024. 

Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz zaznaczyła, że sugestia przedmówcy jest nieuzasadniona, 
gdyż zima trwa na przełomie roku kalendarzowego 2023 i 2024, a podobne uchwały były 
podejmowane przez radnych w poprzednich latach i nie było żadnych wątpliwości. 

Odpowiedzi udzielił burmistrz miasta Wałdemar Paluch informując, iż podobna uchwała 

podejmowana jest co roku, natomiast wszystko zostało dokładnie wyjaśnione w uzasadnieniu 
do projektu uchwały na druku nr 3. 
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Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 3. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za”—17, „przeciw ” —brak i „wstrzymał się” —2 podjęła 

uchwałę nr 9100LXVIII/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 
zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023- 
raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 
protokołu, uchwała nr 910/LXVINH/2023 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu 
zin nna inna ZEE Rao none zee eee esse 

4/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok - projekt stanowi 

załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Wicerzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała, że na 
podstawie art. 700 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 13 listopada 2003 r. o dochodach jednostek 
samorządu terytorialnego dla Miasta Jarosławia została przyznana w 2023 r. dodatkowa kwota 

9 283 549,00 zł z tytułu uzupełnienia subwencji ogólnej. Ww. kwota pokrywa wielkości 
pomniejszonych dochodów z tytułu udziału we wpływach podatku dochodowego od osób 

fizycznych. Otrzymane środki przeznaczone zostaną jedynie na zadania już zaplanowane 
w uchwale budżetowej. Nie wprowadza się do realizacji na 2023 rok nowych zadań. 

Galopujący wzrost cen spowodował olbrzymią inflacją, a w ślad za tym potrzebę podwyższenia 
wynagrodzeń dla pracowników, dlatego też ww. kwotę proponuje się przeznaczyć na skutki 

wzrostu wynagrodzeń wraz z pochodnymi dla pracowników zatrudnionych w jednostkach 
organizacyjnych Gminy Miejskiej Jarosław oraz na pokrycie kosztów zużycia energii. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 

Komisja wydała opinię pozytywną. 

O godz. 13:08 obrady sesji opuściła wiceprzewodnicząca Bożena Łanowy oraz radny Sebastian Kogut. 

O godz. 13:09 na obrady sesji powrócił radny Sebastian Kogut. 

O godz. 13:11 na obrady sesji powróciła wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy. 

O godz. 13:26 obrady sesji opuściła wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy. 

O godz. 13:29 na obrady sesji powróciła wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy. 

O godz. 13:15 obrady sesji opuścił radny Jarosław Litwiak. 

O godz. 13:18 na obrady sesji powrócił radny Jarosław Litwiak. 

Głos w dyskusji zabrali radny Piotr Kozak, radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz 
Walter i radny Wiesław Strzępek pytając: 

e co byłoby w sytuacji, gdyby gmina nie otrzymała dotacji w wysokości 9 mln zł, 

e na jakiej podstawie został przedłożony radzie miasta projekt budżetu z brakującą kwotą 
9 mln zł, i czy w takiej sytuacji można powiedzieć, iż budżet uchwalony przez Radę 
Miasta Jarosławia był niezgodny ze stanem faktycznym, 

e dlaczego przyznana subwencja uzupełniająca w wysokości 9 mln zł nie może być 
przeznaczona na budowę kanalizacji w dzielnicy nr VI i VII, tylko zostanie 
„przejedzona”, 

e dlaczego w jednym projekcie uchwały zawarto sprawy dotyczące transportu, 
wynagrodzeń, oświaty i długu publicznego — co powoduje, iż radni nie mają możliwości 
wypowiedzenia się w głosowaniu w każdej z tych spraw osobno (na jednej szali 
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postawiono kwestię dotyczącą zwiększenia długu publicznego, a na drugiej sprawy 

wynagrodzeń pracowników różnych instytucji), 

e czy zostały skalkulowane i wkalkulowane kwestie odsetek z tytułu zaciągniętych 

kredytów, 

e jak wyliczono kwotę 500 tys. zł wpisaną do projektu uchwały na druku nr 4, skoro 
w odpowiedzi na interpelację w tej sprawie jeden z radnych otrzymał informację, iż 
gmina nie dysponuje dokumentami, z których wynikałaby wielkość wszystkich odsetek 
do spłaty od kwot zadłużenia w poszczególnych bankach, 

e czy środki finansowe zawarte w projekcie nr 4 przeznaczone będą na podwyżki płac, 
czy także na wynagrodzenia bieżące. 

Ponadto radni zwracali uwagę, że: 

e środki finansowe zawarte w projekcie uchwały na druku nr 4 — to pieniądze, które 
pracownicy muszą otrzymać w związku ze wzrostem minimalnego wynagrodzenia oraz 
wprowadzoną ustawowo regulacją płac, 

e wart. 70o ust. 2 pkt I ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego jest 
wyraźnie napisane, że uzupełnienia subwencji ogólnej dokonuje się w sposób ściśle 
określony, czyli między jednostki samorządu terytorialnego proporcjonalnie do 

dochodów z tytułu udziału we wpływach podatków dochodowych od osób fizycznych, 

e faktycznie gminanie jest w stanie przewidzieć, w którym momencie otrzyma subwencję 
wyrównującą, niemniej są to pieniądze policzalne, 

e w przedłożonym radzie miasta projekcie budżetu deficyt sięgał 80 tys. zł, a na dwa 
tygodnie przed złożeniem budżetu, burmistrz pokazywał 19 mln deficytu — co 
jednoznacznie wskazuje, że radni, którzy zagłosowali za tym budżetem, albo nie mieli 
wiedzy merytorycznej o tym, jaka jest faktyczna wysokość deficytu, albo też byli 
podmiotem skazanym na zaakceptowanie propozycji burmistrza. 

  

Głos zabrała również radna Dorota Batiuk-Jankiewicz zaznaczając, że Gmina Miejska 

Jarosław i tak musi dołożyć do oświetlenia ulicznego kwotę ponad I mln 300 tys. zł. 
W przypadku, gdyby Gmina Miejska Jarosław nie otrzymała subwencji, która jest przedmiotem 
projektu uchwały na druku nr 4, być może trzeba byłoby podjąć bardziej drastyczne kroki np. 

zamknąć basen. Oczywistym jest, że nie da się zapewnić funkcjonowania miasta nie podnosząc 
np. podatków. Tego typu niezbędne działania są wykorzystywane przez niektórych radnych, 
aby w negatywny sposób przedstawić miasto, burmistrza, radnych, co jest nie w porządku. 

Według radnej, niektórzy radni chcieliby, aby budżet „wykołleił się”, ale nie zastanawiają się, 
jakie konsekwencje przyniosłoby nieuchwalenie budżetu. Zaznaczyła, że głosując za budżetem, 
głosuje się za funkcjonowaniem miasta. 

Odpowiedzi udzielali burmistrz Waldemar Paluch oraz skarbnik miasta Anna Gołąb 
informując, że: 

e w budżecie miasta zostały zaplanowane wydatki oszacowane na poziomie roku 2022, 

e komfortem byłoby, gdyby informacja o tych 9 mln zł była wiadoma przy 
opracowywaniu projektu budżetu na kolejny rok, 

e system planowania wydatków w jednostkach samorządu terytorialnego odbywa się 
w oparciu o dane, które jednostki otrzymują z budżetu państwa — Ministerstwa 
Finansów, 

e wszelkie subwencje, dotacje celowe na zadania, zwłaszcza dotyczące MOPS, realizuje 
się cyklicznie i decyzjami wojewody zwiększa się w trakcie roku plan budżetu po 

stronie dochodów i wydatków, 
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e niejednokrotnie gmina musi stanąć przed dylematem, czy zaplanowane wydatki na 
wynagrodzenia, zasiłki celowe dla mieszkańców nie ograniczyć po to, aby zapłacić 

wymagalne faktury (np. za energię), 

e każdorazowo projekt budżetu miasta, jak również wszystkie jego zmiany, dokonywane 
w trakcie roku są opiniowane przez organ nadzoru — RIO, 

e nie ma możliwości wyliczenia kwoty wynikającej z ustawy w dniu 15 września, kiedy 
przygotowywany jest projekt budżetu miasta na kolejny rok, 

e przyznane środki nie są dodatkową subwencją, lecz uzupełnieniem tego, co wcześniej 
samorządom zostało zabrane, 

e w prezentacji przedstawionej radnym w roku ubiegłym zakładano 20% wzrost 
wynagrodzenia dla pracowników, jednak ze względu na trudności finansowe (wojna na 
Ukrainie, wzrost inflacji, wzrost cen energii i gazu, itd.) nie udało się tego zrealizować, 

e przy kalkulowaniu wielkości odsetek od kredytów, została wzięta pod uwagę obniżka 
o 0,75 punkta procentowego (po zmianie gmina płaci 84 tys. zł), 

e dobrym byłoby, gdyby rząd zawiadamiał gminy o wszystkich kwotach dotacji 

subwencji, jakie zamierza przeznaczyć samorządom, żeby mogły zaplanować budżety 
realnie i adekwatnie do potrzeb, 

e wyróżnia się dwa pojęcia deficytu, jedno — to, co by gminom się przydało, a drugie — 
konkretny deficyt, który wynika z ustawy o finansach publicznych i stanowi różnicę 
między dochodami a wydatkami, 

e banki, w których gmina ma zaciągnięte kredyty, co miesiąc powiadamiają o kwocie 
odsetek za dany miesiąc. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 4. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —17, „przeciw” —brak i „wstrzymał się” —2 

podjęła uchwałę nr 91I/LXVIII/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok — raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
911/LXVIN/2023 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu 

nnn n ann zane eee zeznan eee zee eee zee tt eiee 

  

| PRZERWA W OBRADACH OD GODZ. 14:02 DO GODZ. 14:17 

O godz. 14:02 obrady sesji opuścił radny Maciej Wałęga. 

5/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok - projekt stanowi 

załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała, że 

projekt uchwały dotyczy wprowadzenia równowartości podatku VAT otrzymanego 

w konsekwencji przekazania do Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Jarosławiu Sp. 
zo.o. i zafakturowania aportu nowo wybudowanej kanalizacji sanitarnej w ulicach 
Grodziszczańskiej i Pogodnej w Jarosławiu wraz z przepompowniami ścieków P1, P3, P4 poza 
pasem drogowym drogi krajowej nr 94 Zgorzelec-Korczowa. 
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Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali radny Mariusz Walter i radny Wiesław Strzępek pytając: 

e z czego wynika zwrot podatku VAT i czy będzie przeznaczony na kanalizację 

w dzielnicy nr VII, 

e dlaczego kwota z podatku VAT wraz z całą inwestycją nie jest przekazywana do PWiK 
Sp. Z 0.0., 

e dlaczego uzasadnienie nie odzwierciedla wszystkich wyjaśnień dotyczących projektu 
uchwały, 

e czy burmistrz samodzielnie bez zgody Rady Miasta Jarosławia przekazał mienie gminy, 
a więc kilkumilionową inwestycję do PWiK, i czy nie powinno być w tym względzie 
uchwały rady. 

Odpowiedzi udzielali burmistrz miasta Waldemar Paluch i skarbnik miasta Anna Gołąb 
tłumacząc, że: 

e kwota, o której mowa w projekcie uchwały musi zostać przekazana do Urzędu 
Skarbowego w Jarosławiu, w mieście nie pozostanie ani jedna złotówka, 

e Gmina Miejska Jarosław była inwestorem w realizacji budowy kanalizacji i jako, że jest 
to działalność gospodarcza, aportem przekazała spółce PWiK, 

e gmina przekazała kwotę netto wartości tej inwestycji, a PWiK musi wywiązać się z tej 
faktury, oddając gminie udziały i płacąc równowartość zafakturowanego podatku VAT, 
który gmina musi odprowadzić do urzędu skarbowego. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 5. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” -17, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” —1 

podjęła uchwałę nr 912/LXVIII/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, nad którą w dalszej części 

obrad przeprowadzono reasumpcję głosowania („,za” podjęciem 

głosowało 15 radnych, „przeciw” — brak, „wstrzymał się” - brak; 

trzech radnych tj. Marcin Nazarewicz, Wiesław Strzępek i Mariusz 

Walter nie wzięli udziału w głosowaniu). 
nne zeza eai 

6/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok - projekt stanowi 
załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała, że na 

podstawie art. 28 ust. 3 oraz art. 70o ust. 1 iust. 2 pkt $ustawy z dnia 13 listopada 2003 r. 
o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, na wniosek Ministra Edukacji i Nauki 
z ló sierpnia 2023 r. znak: DWST-WSST.318.2883.2023.BK, została przyznana Miastu 
Jarosław na rok 2023 kwota 104 867,00 zł ze środków rezerwy części oświatowej subwencji 
ogólnej. Powyższa kwota przeznaczona jest na zwiększony odpis na zakładowy fundusz 

świadczeń socjalnych dla nauczycieli w roku 2023. Ustawą z dnia 7 lipca 2023 r. o zmianie 
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ustawy o szczególnych rozwiązaniach służących realizacji ustawy budżetowej na rok 2023 oraz 

niektórych innych ustaw dokonano zmian w zakresie ustalania odpisu na zakładowy fundusz 

świadczeń socjalnych. Na podstawie przepisu art. 53 ust. I KN, odpis dla nauczycieli ustalany 
jest jako iloczyn planowanej liczby nauczycieli w przeliczeniu na pełny wymiar zajęć i 110% 
kwoty bazowej, stanowiącej podstawę wyliczania średnich wynagrodzeń nauczycieli w dniu 1 

stycznia danego roku. Zapisami ww. ustawy w roku 2023 wprowadzone zostało rozwiązanie, 

zgodnie z którym odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych dla nauczycieli w roku 
2023 naliczany jest w wysokości: 

l)od 1 stycznia 2023 r. do dnia 30 czerwca 2023 r. — w oparciu o kwotę bazową z dnia 1 
stycznia 2019 r., w wysokości 3 045,21 zł (3 045,21zł x 110% = 3 349,73 zł), 

2)od 1 lipca 2023 r. do dnia 31 grudnia 2023 r. — w oparciu o kwotę bazową z dnia I stycznia 
2021 r., w wysokości 3 537,80 zł (3 537,80 zł x 110% = 3 891,58 zł). 

W przypadku pracowników szkoły, niebędących nauczycielami, do naliczania odpisu na ZFŚS 
stosuje się zapisy ustawy z 4 marca 1994 r. o zakładowym funduszu świadczeń socjalnych. 

Wysokość odpisu wynosi 37,5% przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego w gospodarce 
narodowej w roku poprzednim lub w drugim półroczu roku poprzedniego, jeżeli przeciętne 

wynagrodzenie z tego okresu stanowiło kwotę wyższą. Zapisy ustawy z dnia 7 lipca 2023 r. 
wprowadziły również zmianę w tym zakresie i w roku 2023 wysokość odpisu jest dokonywany 
w oparciu o: 
l)od 1 stycznia 2023 r. do dnia 30 czerwca 2023 r. — kwotę bazową z dnia I stycznia 2019 r. 

w wysokości 4 434,58 zł (4 434,58zł x 37,5% = 1 662,97 zł), 

2)od 1 lipca 2023 r. do dnia 31 grudnia 2023 r. — kwotę bazową z dnia 1 stycznia 2021 r., 
w wysokości 5 104,90 zł (5 104,90 zł x 37,5% = 1 914,34 zł). 

Równowartość dokonanych odpisów i zwiększeń, naliczonych zgodnie z wprowadzonymi 
zmianami na rok 2023, pracodawca zobowiązany jest przekazać na rachunek bankowy 
zakładowego funduszu świadczeń socjalnych w terminie do dnia 30 września 2023 r. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Budżetowej wywiązała się dyskusja na temat 

przeprowadzonego głosowania nad projektem uchwały na druku nr 5. Radny Mariusz Walter 
podkreślił, że miał problemy techniczne związane z oddaniem głosu i pomimo 6-krotnej próby 
użycia otrzymanego w dniu dzisiejszym pilota, nie udało się mu zagłosować. W tej sytuacji 
obecny na sesji przedstawiciel platformy posiedzenia.pl - pan Krzysztof Szczepan, który nie 

jest radnym Rady Miasta Jarosławia, próbując rozwiązać problem, przycisnął guzik „OK” na 

pilocie radnego do głosowania, zatwierdzając tym samym stanowisko radnego Mariusza 
Waltera w głosowaniu nad projektem uchwały na druku nr 5. 

Mając na względzie powyższe, radny Mariusz Walter oświadczył, iż nie głosował w sprawie 
projektu uchwały na druku nr 5. 

Wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy dopytała radnego Mariusza Waltera, czy nie było 

tak, że sam wcisnął na pilocie przycisk „„za”, „przeciw” lub „wstrzymał się”, a pan Krzysztof 

Szczepan tylko zatwierdził przyciskiem „OK” ten wybór. 
Radny Mariusz Walter podkreślił, że głosowanie jest ważne wówczas, gdy impuls zostanie 

wysłany do systemu, a to nastąpiło poprzez przyciśnięcie przycisku „OK” przez pana 
Krzysztofa Szczepana. 

Do powyższego odniósł się pan Krzysztof Szczepan wyjaśniając, iż głosowanie przy użyciu 
pilotów odbywa się dwuetapowo. Przyciskami oznaczonymi numer 1, 2 lub 3 radni podejmują 
decyzję tzn. czy są |-„za”, 2-,„przeciw”, 3-„wstrzymał się”, natomiast drugim etapem jest 

potwierdzenie wybranego głosu poprzez przyciśnięcie przycisku „OK”. Radny Mariusz Walter 
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na liście wybrał przycisk nr 3 — „wstrzymał się”, którego nie potwierdził. W tej sytuacji 
przyciśnięcie guzika „OK” ograniczyło się jedynie do zatwierdzenia wcześniej wybranego 

głosu radnego, co można sprawdzić w logach systemu. 

W dalszej części dyskusji nad projektem uchwały na druku nr 5 radny Marcin Nazarewicz 
poprosił o wyjaśnienie jeszcze raz formy głosowania. 

W odpowiedzi pan Krzysztof Szczepan poinformował, iż głos jest zatwierdzany przez system 
automatycznie przyciskiem „OK”. 

W związku z zaistniałą sytuacją, wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót zarządziła 

reasumpcję głosowania projektu uchwały na druku nr 5.   

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” -15, „przeciw” —brak i „wstrzymał się” —brak 
podjęła uchwałę nr 912/LXVIII/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok — raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu, uchwała nr 

912/LXVIN/2023 stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 
W powyższym głosowaniu nie wzięli udziału radni Mariusz Walter, Marcin Nazarewicz oraz 

Wiesław Strzępek. 

Radny Marcin Nazarewicz złożył wniosek formalny, aby w protokole z dzisiejszej sesji 
znalazł się zapis, iż radni, którzy nie wzięli udziału w reasumpcji głosowania wcześniej prosili 

o wykładnię prawną zarządzenia reasumpcji, co nie zostało uczynione. 

Wobec powyższego wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót 
poddała pod głosowanie: 

. wniosek radnego Marcina Nazarewicza, aby zawrzeć w protokole z dzisiejszej sesji 
zapis, iż radni, którzy nie głosowali w reasumpcji prosili o wykładnię zarządzenia reasumpcji, 

co nie zostało uczynione. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych przy głosach: 

„Za”- 3, 

„przeciw” — 9, 

„wstrzymał się” — 2, 

odrzuciła ww. wniosek 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 
protokołu. 

W głosowaniu ww. wniosku nie wzięli udziału radni: Piotr Baran, Antoni Lotycz, Marcin 

Nazarewicz oraz Wiesław Strzępek. 

O godz. 14.50 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 6. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 

„za” —18, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę nr 
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913/LXVIII/2023 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 
Jarosławia na 2023 rok — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 
załącznik nr 27 do niniejszego protokołu, uchwała nr 913/LXVIV/2023 stanowi załącznik nr 28 

do niniejszego protokołu. 

7/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok - projekt stanowi 

załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała, że 

Gmina Miejska Jarosław w bieżącym roku kończy realizację projektu pn. „Poprawa 
dostępności poprzez budowę windy w Szkole Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi 
w Jarosławiu” - przedsięwzięcie grantowe zgodnie z umową nr DSG/1209 o powierzenie 

grantu w ramach projektu „Dostępny samorząd - granty” realizowanego przez PFRON. 

Pozostała, wg stanu na 31 grudnia 2022 r., kwota środków - 180 000,00 zł (zaliczka z PFRON) 
stanowiła przychód roku 2023, który jest źródłem pokrycia deficytu budżetu Miasta Jarosławia. 

Dofinansowanie całego przedsięwzięcia - zaplanowanego w wysokości 250 000,00 zł - to 
kwota 200 000,00 zł. Proponowana uchwała jest konsekwencją zmiany planu projektu. Zmiana 

umożliwi przeznaczenie 25 000,00 zł na wydatki bieżące, zgodnie z przedstawionym projektem 
uchwały. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radny Wiesław Strzępek podkreślił, że nie było żadnej podstawy do reasumpcji głosowania 
projektu uchwały na druku nr 5, a wnioski formalne dotyczące zapisów w protokołach, nie 
muszą być przegłosowywane. 

Wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy poinformowała, że wszystkie wnioski formalne 

powinny być jasno konstruowane, tak, aby nie wprowadzać radnych w zakłopotanie. Złożyła 
również wniosek o zamknięcie dyskusji na temat reasumpcji głosowania i przejście do 
procedowania projektu uchwały na druku nr 7. 

Wobec powyższego wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót 
poddała pod głosowanie: 

e wniosek wiceprzewodniczącej rady Bożeny Łanowy o zamknięcie dyskusji na temat 
reasumpcji i przejście do procedowania projektu uchwały na druku nr 7 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych przy głosach: 

„za”- 10, 

„przeciw” — 2, 

„wstrzymał się” — 3, 
przyjęła ww. wniosek 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego 
protokołu 

W głosowaniu ww. wniosku nie wzięli udziału radni Piotr Kozak, Janusz Szkodny i Mariusz 

Walter. 

Głos w dyskusji nad projektem uchwały na druku nr 7 zabrali radny Piotr Kozak i radny 
Mariusz Walter pytając: 

e o całkowity koszt windy wybudowanej w Szkole Podstawowej nr 11, 
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e o termin zakończenia inwestycji związanej z budową windy, 

o kwotę 25 tys. zł, o której jest mowa w uzasadnieniu do projektu uchwały na druku nr 
7 w kontekście treści samego projektu uchwały, 

e czy zaliczka z PFRON-u była środkiem do pokrycia deficytu budżetu miasta. 

Odpowiedzi udzieliły Edyta Pytko, dyrektor Biura Strategii, Pozyskiwania Funduszy 
i Obsługi Inwestora oraz Anna Gołąb, skarbnik miasta informując, iż: 

e kwota 25 tys. zł jest efektem zsumowania paragrafu drugiego punkt 1 i 2 projektu 
uchwały na druku nr 7, gdzie jest mowa o wydatkach inwestycyjnych na kwotę 

21 070,00 zł oraz 3 930 zł, 

liczba uchwał odnośnie windy jest taka, ile wynika z potrzeby na realizację projektu, 

kwota 25 tys. zł będzie wykorzystana na wydatki bieżące, takie jak: krzesełka 
ewakuacyjne czy oznakowania tyflograficzne. 

Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz oświadczyła, że kwota wyodrębniona w projekcie uchwały 

ma służyć poprawie bezpieczeństwa osób niepełnosprawnych w Szkole Podstawowej nr 11. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały na druku 
nr 7. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —17, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 1 

podjęła uchwałę nr 914/LXVIII/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
44 budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok — raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
914/LXV/2023 stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu 

8/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok - projekt stanowi 
załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała, że 
Gmina Miejska Jarosław złożyła do Fundacji „Fundusz Współpracy” z siedzibą w Warszawie, 

wniosek o dodatkowe dofinansowanie - zwiększenie kwoty grantu na realizację projektu 

„Dostępna szkoła”. Grantodawca, kierując się celem niwelowania negatywnych skutków 
wystąpienia COVID-19 i z uwagi na znaczne utrudnienie realizacji działania w projekcie 
„Dostępna szkoła”, stosownie do art. 12 ustawy z 3 kwietnia 2020 r. o szczególnych 
rozwiązaniach wspierających realizację programów operacyjnych, rozpatrzył pozytywnie 
wniosek i przyznał dodatkowe dofinansowanie w kwocie 237 624,85 zł. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 

Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrał radny Mariusz Walter pytając o fundację, o której mowa 
w uzasadnieniu projektu uchwały na druku numer 8 oraz na co zostaną przeznaczone środki 
finansowe, a także czy z inwestycji zostały zabrane pieniądze na wydatki bieżące. 

Protokół z LXVIII sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 25 września 2023 r. Strona 16



Odpowiedzi udzieliła dyrektor Biura Pozyskiwania Funduszy, Strategii i Obsługi 

Inwestora Edyta Pytko tłumacząc, że projekt „Dostępna szkoła” jest realizowany przez 
Gminę Miejską Jarosław od 2 lat. Fundacja „Fundusz Współpracy” jest jednym z dwóch 
operatorów w kraju, przy pomocy którego gmina realizuje działania związane z poprawą 
dostępności w Szkołach Podstawowych nr 4 oraz nr 11 (działania inwestycyjne, 

architektoniczne, społeczne). Obecnie Gmina Miejska Jarosław zawnioskowała o dodatkowe 

środki. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 8. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —18 „przeciw — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 915/LXVIII/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok _— raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
915/LXVIN/2023 stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu 
zazna anno awe n nano z oe ana na zadne a ao edse 

Q/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy - projekt stanowi załącznik nr 36 

do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała, że 
nieruchomość położona jest przy ul. Chopina w Jarosławiu, oznaczona w ewidencji gruntów 

i budynków miasta Jarosławia obręb 4 jako działka nr 1968/1 o powierzchni 0,0455 ha, 
zabudowana w części szeregiem garaży o konstrukcji stalowej. Osoba, która posiadała umowę 
dzierżawy na czas nieoznaczony na część nieruchomości o powierzchni 0,0018 ha zabudowaną 

garażem stalowym, zmarła. Do Burmistrza Miasta Jarosławia wpłynął wniosek współmałżonki 
zmarłego o zawarcie umowy dzierżawy na opisaną wyżej część nieruchomości. Zgodnie z art. 
18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. 2023.40 z późn. zm.) i art. 37 pkt 
4 ustawy o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. z 2023. 344z późn. zm.), na zawarcie kolejnej 

umowy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, wymagana jest uchwała 
Rady Miasta Jarosławia pozwalająca na wydzierżawienie oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 
Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

O godz. 15:30 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 9. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —17, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 916/LXVIII/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości oraz _na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy raport z przeprowadzonego 
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imiennego głosowania stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
916/LXVIL/2023 stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 

nnn nnn. zz ane zeaę 

10/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2023 rok — 

projekt stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała, że 
zmiany wprowadzone w niniejszej prognozie finansowej uwzględniają zmiany w budżecie 

wprowadzone w bieżącym roku i proponowane do podjęcia w dniu dzisiejszym, w tym 
w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 
2023. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła w imieniu przewodnicząca komisji Magdalena 
Cisek-Skiba. Komisja wydała opinię pozytywną. 

O godz. 15:35 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 15:38 obrady sesji opuściła wiceprzewodnicząca rady Bożena łanowy. 

Głos w dyskusji zabrali radny Marcin Nazarewicz oraz radny Mariusz Walter pytając: 

e gdzie w WPF uwzględniona jest kwota 9 mln zł subwencji wyrównującej, o której była 
mowa podczas procedowania uchwały na druku nr 4, 

e czy w kolumnie „subwencja ogólna” zwiększono kwotę o 9 mln zł od czasu ostatniej 
uchwały w sprawie WPF. 

Odpowiedzi udzieliła Anna Gołąb, skarbnik miasta informując, iż kwota subwencji została 
pokazana w WPF - kolumna „subwencja ogólna”. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 10. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —15, „przeciw” —brak i „wstrzymał się” — 2 
podjęła uchwałę nr 917/LXVIII/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2023 rok raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu, 
uchwała nr 917/LXVIN/2023 stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu. 

Ad V. Wytypowanie przedstawiciela Rady Miasta Jarosławia do prac 
komisji, mającej na celu przyznanie nagrody Burmistrza Miasta 

Jarosławia w związku ze świętem edukacji narodowej - pismo stanowi 
załącznik nr 42 do niniejszego protokołu 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała, że 

wpłynęło pismo od dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu Urzędu Miasta Jarosławia Renaty 
Chlebowskiej z prośbą o oddelegowanie przedstawiciela Rady Miasta Jarosławia do prac 
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komisji mającej na celu przyznanie nagrody Burmistrza Miasta Jarosławia. W związku 

z powyższym poprosiła o zgłaszanie kandydatów. 
Radny Jarosław Litwiak zgłosił kandydaturę radnej Doroty Batiuk-Jankiewicz, która 

wyraziła zgodę na kandydowanie, natomiast radny Witold Duszyński zgłosił kandydaturę 
radnego Antoniego Lotycza, który również wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Marcin Nazarewicz zapytał o regulamin przyznawania nagrody Burmistrza Miasta 
Jarosławia z okazji Dnia Edukacji Narodowej w kontekście liczby radnych, którzy mogliby 

wziąć udział w pracach komisji, a radny Piotr Kozak zapytał o sposób wybierania 
przedstawiciela. 

Odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza ds. spraw społecznych Dariusz Tracz informując, 

że $ 5 pkt 2 uchwały nr 538/XLVIII/09 Rady Miasta Jarosławia z dnia 23 marca 2009 roku 
w sprawie wprowadzenia regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla 

nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia w pracy dydaktycznej, 
wychowawczej i opiekuńczej mówi o „przedstawicielu rady”. 
W związku z wyjaśnieniami zastępcy burmistrza ds. infrastruktury społecznej Dariusza Tracza, 

radna Dorota Batiuk-Jankiewicz wycofała swoją kandydaturę do prac w komisji. 

Wobec braku głosów, przystąpiono do głosowania nad kandydaturą radnego Antoniego 
Lotycza do prac w komisji, mającej na celu przyznanie nagrody Burmistrza Miasta Jarosławia 
w związku ze świętem edukacji narodowej. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —16, „przeciw” —brak i „wstrzymał się” —brak 

przyjęła kandydaturę radnego Antoniego  Lotycza jako 

przedstawiciela Rady Miasta Jarosławia do prac w komisji, mającej 

na celu przyznania nagrody Burmistrza Miasta Jarosławia w związku 
ze świętem ed ukacji narodowej — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania 

stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu. 
Radny Mariusz Walter nie wziął udziału w glosowaniu. 

Ad VI Omówienie działalności miejskich jednostek organizacyjnych: 
a) Miejskiej Biblioteki Publicznej - sprawozdanie stanowi załącznik nr 44 do niniejszego 

protokołu, 

b) Jarosławskiego Ośrodka Kultury i Sztuki - sprawozdanie stanowi załącznik nr 45 do 
niniejszego protokołu, 

c) Centrum Kultury i Promocji w Jarosławiu - sprawozdanie stanowi załącznik nr 46 do 
niniejszego protokołu, 

d) Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji - sprawozdanie stanowi załącznik nr 47 do 
niniejszego protokołu. 

O godz. 15:51 obrady sesji opuściła radna Jolanta Makarowska, radny Jarosław Litwiak, radny Sebastian Kogut 

oraz radny Piotr Baran. 

O godz. 15:55 na obrady sesji powrócili radni Piotr Baran oraz radny Sebastian Kogut. 

O godz. 15:57 na obrady sesji powrócił radny Mariusz Walter. 

O godz. 15:59 na obrady sesji powróciła radna Jolanta Makarowska oraz radny Jarosław Litwiak. 

O godz. 15:55 obrady sesji opuścili radny Antoni Lotycz oraz radny Janusz Szkodny. 

O godz. 16:02 na obrady sesji powrócili radni Antoni Lotycz oraz radny Janusz Szkodny. 
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O godz. 16:19 obrady sesji opuściła radna Anetta Makarska. 

O godz. 16:20 na obrady sesji powróciła radna Anetta Makarska. 

O godz. 17:01 obrady sesji opuścił radny Jarosław Litwiak. 

O godz. 17:09 obrady sesji opuścił radny Jarosław Litwiak. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała, że 

sprawozdania z działalności miejskich jednostek organizacyjnych radni otrzymali 
elektronicznie wraz z materiałami na sesję i mogli się z tymi dokumentami zapoznać. 

Głos w dyskusji nad sprawozdaniem dotyczącym Miejskiej Biblioteki Publicznej 

w Jarosławiu zabrali radny Piotr Kozak oraz radna Dorota Batiuk-Jankiewicz pytając o: 

e _ poziom rozwoju czytelnictwa (tendencja malejąca czy wzrastająca), 

e współpracę i porozumienie zawarte między Starostwem Powiatowym w Jarosławiu 
a Miejską Biblioteką Publiczną — czy były podejmowane rozmowy z powiatem w celu 
zwiększenia kwoty, o której mowa w porozumieniu (25 tys. zł), 

e pozabudżetowe źródła dochodów — skąd pochodzą, na co są przeznaczane oraz w jaki 
sposób są pozyskiwane, 

e pozycję „sponsoringu” w sprawozdaniu — co się pod nią kryje, 

kwotę 25 tys. złotych otrzymywaną w ramach zawartego porozumienia ze Starostwem 
Powiatowym w Jarosławiu — na co jest przeznaczana, 

e czy w MBP została zatrudniona osoba, która zajmuje się zadaniami wynikającymi 
z zawartego ze Starostwem Powiatowym w Jarosławiu porozumienia oraz jakie zadania 
ta osoba wykonuje. 

Odpowiedzi udzieliła główna księgowa MBP Małgorzata Chmarowska-Paszek informując, 
iż: 

e rozwój czytelnictwa ma tendencję wzrostową, MBP współpracuje z wieloma 
podmiotami, w tym ze szkołami, przedszkolami, instytucjami, 

organizowane są lekcje biblioteczne, spotkania, programy z dziedziny biblioterapii, 

e MBP współpracuje ze Starostwem Powiatowym w Jarosławiu oraz Biblioteką 
Narodową w Warszawie, 

e w ramach współpracy dokonywane są zakupy księgozbioru (książka tradycyjna oraz 
książka elektroniczna), 

e pozabudżetowe źródła dochodów są pozyskiwane głównie od czytelników w postaci 
dobrej jakości książek. 

Głos w dyskusji nad sprawozdaniem dotyczącym Jarosławskiego Ośrodka Kultury i Sztuki 
zabrali radny Mariusz Walter, radna Dorota Batiuk-Jankiewicz, radny Piotr Kozak, 

radna Magdalena Cisek-Skiba, radny Marcin Nazarewicz, radny Jarosław Litwiak, 
radny Janusz Szkodny, radny Piotr Baran oraz radny Krzysztof Kiper pytając o: 

« opinię dyrektor JOKiS Elżbietę Śliwińską-Dąbrowską w sprawie możliwości 
połączenia dwóch jednostek kulturalnych — Jarosławskiego Ośrodka Kultury i Sztuki 

oraz Centrum Kultury i Promocji w Jarosławiu, 

e funkcjonowanie kina „Ikar” w odniesieniu do kina komercyjnego działającego 

w mieście, 

e liczbę widzów podczas seansów — czy są to grupy zorganizowane np. szkoły czy też 
widzowie indywidualni, 

e zasady organizowania dodatkowych seansów filmowych, oprócz tych uwzględnionych 
w repertuarze, 

e zczego wynika kwestia opóźnień premier filmowych, 
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e fakt utrzymania funkcjonowania kina w przypadku, kiedy z oferowanego repertuaru nie 

korzystałyby szkoły, 

e jaka jest wymagana liczba widzów, aby uruchomić seans filmowy, 

w jakich granicach oscyluje liczba widzów z tzw. „wolnej ręki” (nie uwzględniając 
szkół, seniorów, itp.), 

e o możliwość fuzji CKiP przez JOKiS w kontekście zarówno czasu powstania JOKiS. 
a także szerokiej działalności prowadzonej przez JOKiS (Park Miejski im. Baśki Puzon, 

Brama Krakowska, piwnice ratusza) z uwzględnieniem kompleksowego planu 
restrukturyzacji tych jednostek i zagospodarowania 8-9 pracowników Biura Burmistrza 

Miasta Jarosławia, którzy zgodnie z $35 Regulaminu organizacyjnego Urzędu Miasta 
Jarosławia zajmują się działaniami promocyjnymi, 

e zainteresowanie Centrum Edukacji Kulturalnej oraz Bramą Krakowską osób z zewnątrz, 

e możliwość organizacji kilka razy w roku koncertów kameralnych, a także małych form 
teatralnych. 

Odpowiedzi udzieliła dyrektor Jarosławskiego Ośrodka Kultury i Sztuki Elżbieta 
Śliwińska-Dąbrowska informując, iż: 

e trudno się odnieść do pytania w sprawie ewentualnego połączenia jednostek kultury, 
gdyż ich działalność jest zupełnie inna, co zostało uwidocznione w przedstawionym 
sprawozdaniu (np. JOKiS nie zajmuje się turystyką, która jest domeną CKiP), 

e w skład liczby widzów wchodzą również osoby biorące udział w seansach 
organizowanych dla szkół czy członków klubów oraz domów Senior+, 

e nie ma żadnych problemów z zorganizowaniem seansów dodatkowych, poza tymi 
wskazanymi w repertuarze, 

e ewentualne opóźnienia premier filmowych wynikają z możliwości organizacyjnych — I 
sala kinowa, jak również z warunków podyktowanych przez dystrybutora (np. 
konieczność wyświetlenia danego filmu dwa razy w ciągu jednego dnia), 

e kino ze względu na swój kameralny charakter znajduje swoich użytkowników (mała 
sala, spokój, atmosfera), 

e w JOKiS funkcjonuje cieszący się ogromnym zainteresowaniem klub filmowy, 
w którym prowadzone są dyskusje na temat premier filmowych, 

e liczbę tzw. „wolnych widzów” można określić na podstawie raportów kasowych, 

seans filmowy jest wyświetlany przy 4 osobach, natomiast seans dedykowany dla grupy 
zorganizowanej jest uruchomiany przy 20 widzach, 

e CEK oraz Brama Krakowska cieszą się zainteresowaniem placówek edukacyjnych, 
a w okresie letnim dodatkowo chętnie odwiedzane są przez turystów, 

e  JOKiS prowadzi systematycznie rejestr odwiedzin tych placówek. 
Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz oraz radna Magdalena Cisek-Skiba podziękowały 
dyrektorom oraz pracownikom jednostek kulturalnych za codzienną pracę wkładaną w rozwój 
kultury. Podkreśliły, że oferta instytucji kultury jest niezwykle atrakcyjna, w większości 

przypadków bezpłatna, co ma ogromne znaczenie, a z roku na rok poprzeczka w związku 
z przygotowywanymi ofertami jest podnoszona. Zwróciły również uwagę na skuteczne 

działania podejmowane w kierunku pozyskiwania środków zewnętrznych na ich 
funkcjonowanie. 

Głos w dyskusji nad sprawozdaniem dotyczącym Centrum Kultury i Promocji w Jarosławiu 
zabrali radny Piotr Kozak, radny Marcin Nazarewicz oraz radna Dorota Batiuk- 
Jankiewicz pytając o: 
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e koszty utrzymania (czynsz), liczbę pracowników oraz zainteresowanie punktem 
informacyjnym CKiP, usytuowanym w galerii, 

e współpracę CKiP z osobami prowadzącymi działalność gospodarczą w zakresie 
doradztwa, konsultacji, public relations w kontekście wydawanego przez centrum 
Kalejdoskopu Jarosławskiego, 

e kwestię wykorzystywania loga zamiast herbu na plakatach promujących różne 
wydarzenia organizowane w Jarosławiu, 

e niezbędne dokumenty przy organizowaniu imprez o charakterze masowym, 

organizację 3-dniowej imprezy masowej, jaką były Dni Jarosławia i tablice 
z regulaminem imprezy masowej, które powinny widnieć przy każdym wejściu w czasie 
trwania całej imprezy masowej, 

e miejsce i koszt przechowywania zakupionej przez miasto jurty. 
Radni podkreśli również, że: 

e w Jarosławiu istnieje tylko jedna trasa turystyczna (pod kamienicą Rynek 14) i jedno 

przejście podziemne pomiędzy kamienicami Rynek 5 i 6, 

e  jurta usytuowana na płycie Rynku cieszy się ogromnym zainteresowaniem - została 
zorganizowana w niej wystawa fotografii, 

e miasto nie może ryzykować bezpieczeństwa mieszkańców kosztem prowadzonych 
oszczędności, 

e brakuje współpracy z artystami ziemi jarosławskiej i eksponowania ich dzieł. 

  

Radny Jarosław Litwiak przypomniał, iż CKiP w październiku ubiegłego roku otrzymało 
nagrodę za najlepszy produkt Podkarpacia w zakresie organizacji Jarmarku Jarosławskiego, co 
pokazuje, iż jednostka została zauważona i wyróżniona. 

Radny Piotr Baran zwrócił się z zapytaniem do radnego Marcina Nazarewicza, czy posiada 
konkretne wyliczenia, jakie miasto uzyskałoby oszczędności z tytułu fuzji CKiP oraz JOKiS. 

Radni Magdalena Cisek-Skiba, Janusz Szkodny, Piotr Baran, Krzysztof Kiper, Anetta 

Makarska, Dorota Batiuk-Jankiewicz oraz Jarosław Litwiak wyrazili słowa uznania 
i podziękowania dla pracowników instytucji kultury za codzienną pracę oraz ogromne 
zaangażowanie w kulturalny rozwój miasta. 

Odpowiedzi udzieliła kierownik Działu Organizacyjno-Artystycznego Agnieszka Lech, 

dyrektor BSFiOI Edyta Pytko oraz sekretarz miasta Magdalena Kapusta informując, iż: 

e punkt informacyjny mieszący się w galerii pełni kilka funkcji, w tym informuje 
zainteresowanych o planowanych wydarzeniach kulturalnych poprzez wywieszone 
plakaty oraz informację ustną, odsyła turystów po pełne informacje do punktu 
mieszczącego się w siedzibie CKiP (ul. Rynek 5), a także prowadzi sprzedaż pamiątek, 

e w 2022 roku CKiP wydało 2 numery Kalejdoskopu Jarosławskiego, przy pracach 
którego oprócz drukarni nie brał udziału żaden podmiot zewnętrzny, 

e niektórzy radni jedynie mają na celu przedstawienie CKiP jako jednostkę, która 
w ramach swoich zadań statutowych nie robi nic, nie padło ani jedno pytanie 
merytoryczne odnoszące się do sprawozdania, jakie przedstawiła jednostka, 

miesięczny czynsz za punkt usytuowany w galerii wynosi 300 zł netto, 

e plakaty informujące o wydarzeniach patriotycznych zawierają z reguły herb, natomiast 
wydarzenia o charakterze promocyjnym opatrzone są logotypem miasta, 

e imprezy o charakterze masowym organizowane są zgodnie z literą prawa, żadna 
instytucja (policja, straż pożarna, itp.) nie wyraziłaby zgody na zorganizowanie imprezy 
masowej, gdyby nie zostały spełnione warunki wynikające z przepisów prawa, 
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oprócz nagrody, o której wspomniał radny Jarosław Litwiak, CKiP otrzymało 5 
gwiazdek za prowadzenie punktu informacji turystycznej, 

podjęte działania spowodowały, że ponownie udało się pozyskać dostęp do trasy 
podziemnej znajdującej się w prywatnej kamienicy (obie trasy odwiedziło łącznie 12,5 
tys. osób), 

w trakcie Dni Jarosławia, ze względu na oszczędności, tylko jeden dzień (1 lipca) miał 
charakter imprezy masowej, 

jurta została zakupiona z projektu „„JarosLove — z miłości do ludzi”, na okres zimowy 
zostanie zdemontowana i przekazana do CKiP, pozostanie na stanie tej instytucji, 

CKiP współpracuje ze szkołą plastyczną, swoje prace wystawia wielu byłych 
profesorów i absolwentów tej szkoły, 

CKiP oraz JOKiS - to instytucje, działające na dwóch różnych płaszczyznach, więc ich 
połączenie nie znajduje uzasadnienia. 

Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz podkreśliła, że działalność wielu jednostek kulturalnych, 

w tym również CKiP, jest często niemierzalna. Ich funkcjonowanie wpisuje się w misję mającą 
na celu m. in. promocję lokalnych produktów, artystów, działań, których nie da się przełożyć 
na sprawy czysto finansowe. 

Głos w dyskusji nad sprawozdaniem z Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji zabrali radny 

Mariusz Walter, radna Dorota Batiuk-Jankiewicz, radny Piotr Kozak, radny Marcin 

Nazarewicz i radny Jarosław Litwiak pytając o: 

kategorię standardu hotelu „Turkus” w poprzednich latach, 

wykorzystywanie stadionu przy ul. Piekarskiej zgodnie z jego przeznaczeniem tj. do 
lekkoatletyki, a nie w większości do rozgrywek piłkarskich, 

poziom zainteresowania dzieci i młodzieży lekkoatletyką, 

ceny biletu wstępu na basen i Jarosławską Kartę Dużej Rodziny w odniesieniu do 
funkcjonowania basenu w Przeworsku i obowiązujących tam niższych cen. 

plany dotyczące modernizacji hotelu ,„„Turkus”, 

przyczyny nieaktualizowania na stronie internetowej MOSiR kalendarza imprez, 

podmiot nadzorujący oraz zarządzający stadionem miejskim przy ul. Piekarskiej 
i Bandurskiego, 

ewentualną analizę przekształcenia basenu (jako przyszkolnego) w celu zniwelowania 
kosztów utrzymania, 

poziom wynagrodzeń pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych. 

Odpowiedzi udzielał dyrektor MOSiR Jacek Stalski informując, iż: 

hotel „Turkus” pierwotnie miał być hotelem robotniczym, po modernizacji w 2012 roku 

otrzymał jedną gwiazdkę i zgodnie z obowiązującymi przepisami nie może uzyskać 
wyższego standardu (brak odpowiedniej powierzchni pokoi), 

basen w Przeworsku jest basenem przyszkolnym i w związku z tym korzysta z ulg na 
zakup energii oraz gazu, 

większość samorządów w Polsce stosuje ulgi procentowe w cenach biletów na poziomie 
50-80%, 

nie jest planowany rozwój i modernizacja hotelu ze względu na brak możliwości 
technicznych, 

hotel wykorzystywany jest głównie dla zabezpieczenia noclegów dla uczestników 
sportowych zawodników cyklicznych, 

stadionami przy ul. Bandurskiego i Piekarskiej zarządza jeden kierownik, 
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e strona internetowa MOSiR jest na bieżąco aktualizowana, w tym również kalendarz 

imprez, 

e przeprowadzono wstępne analizy, co do przekształcenia basenu w basen przyszkolny 
(SP nr 1), ale prace w tym kierunku zostały zaniechane, gdyż unormowały się ceny 
energii i gazu (przekształcenie stałoby się niekorzystne). 

Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz zgłosiła wniosek o zakończenie dyskusji w punkcie VI 
obrad sesji tj. Omówienie działalności miejskich jednostek organizacyjnych. 

Wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót poddała pod głosowanie: 

; > wniosek radnej Doroty Batiuk-Jankiewicz o zakończenie dyskusji w punkcie VI 

obrad sesji tj. Omówienie działalności miejskich jednostek organizacyjnych. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 15 radnych przy głosach: 
„Za”-1l, 

„przeciw ” — 1, 

„wstrzymał się” — 3 
przyjęła ww. wniosek. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 48 do niniejszego 
protokołu. 

Z kolei, zastępca burmistrza Wiesław Pirożek podziękował za włożony trud i zaangażowanie 
pracownikom jednostek organizacyjnych. Wyraził też dezaprobatę dla zarzutów podnoszonych 
przez niektórych radnych w kwestii funkcjonowania tych jednostek. 

  

| PRZERWA W OBRADACH SESJI OD GODZ. 18:03 DO GODZ. 18:17 | 
  

Ad VII. Sprawozdanie z _ działalności burmistrza w _ okresie 

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał rady - sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała, że 

sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady Miasta Jarosławia, radni otrzymali elektronicznie wraz z materiałami na sesję 
i mogli się z tym dokumentem zapoznać. 

Głos w dyskusji nad sprawozdaniem zabrali radny Marcin Nazarewicz, radny Wiesław 
Strzępek i radny Mariusz Walter pytając: 

e o kwestię oznakowania poziomego dróg w odniesieniu do zapisów zawartych 
w poprzednim sprawozdaniu burmistrza, mówiącym o realizowaniu na bieżąco tego 

zakresu prac, 

e czy prace przy studzienkach na ulicy Kraszewskiego były wykonywane w ramach 
gwarancji, 

kiedy zostaną poprawione popękane płyty na pl. ks. Skargi, 

o cel zasłonięcia czarną folią znaków drogowych, 

kwestie zakończenia modernizacji płyty Rynku w części północnej i wschodniej, 

o inwestycję związaną z budową windy w Szkole Podstawowej nr 11 i liczbę uchwał 
podejmowanych przez Radę Miasta Jarosławia w tym zakresie, 
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o poczynione oszczędności w związku z przeprowadzoną fuzją spółek PWiK oraz MZK, 
i czy w związku z tym nastąpi obniżka cen wody oraz biletów za przejazdy autobusami 

miejskimi, 

o możliwość przywrócenia linii autobusowej nr 12, 

czy inwestorem obiektu przy ul. Zamkowej 1 jest Gmina Miejska Jarosław, czy też 
PWiK, który zrealizuje to zadanie z własnych środków. 

Odpowiedzi udzielali zastępca burmistrza ds. infrastruktury technicznej Wiesław Pirożek 
oraz dyrektor Wydziału Infrastruktury Technicznej Magdalena Zarębska-Lorenowicz 

oznajmiając, że: 

w dniu dzisiejszym Rada Miasta Jarosławia podjęła uchwałę zwiększająca środki 
finansowe na remonty bieżące (w tym odmalowywanie znaków poziomych, Gmina 
Miejska Jarosław ma podpisaną umowę z PWiK na realizację tych zadań), 

na bieżąco prowadzone są prace w zakresie oznakowania poziomego dróg, 

zasłonięcie znaków jest podyktowane zmianą organizacji ruchu w związku 
z rozpoczętym remontem ulicy Tarnowskiego i nie powinny w tym momencie 
interesować kierowców, 

w roku poprzednim kwota na remonty bieżące wynosiła około 1 mln zł, natomiast 

obecnie 500 tys. zł, 

w miarę możliwości na bieżąco realizowane są drobne remonty zgłaszane przez 
mieszkańców, 

obmiar płytki na pl. ks. Skargi został pobrany i w najbliższym czasie nastąpi jej 
wymiana, takie zlecenie zostało skierowane do wykonawcy, 

regulacja studzienek na ulicy Kraszewskiego jest wykonywana w ramach gwarancji 
przez firmę STRABAG, 

wykonawca będzie odmalowywał na ul. Kraszewskiego linie w miejscach, w których 
farba wyblakła, 

winda w Szkole Podstawowej nr 11 pod kątem budowlanym została zakończona (nadzór 
+ wykonanie dał całościowo ok. 700 tys. zł), w tym momencie przygotowywane są 

dokumenty dotyczące środka trwałego — i dlatego taką informację zawarto 
w sprawozdaniu burmistrza w zakresie Wydziału Infrastruktury Technicznej, 

należy mieć świadomość, że wykonanie konkretnej inwestycji i realizacja projektu — to 
dwie odrębne kwestie, w projekcie nie jest zawarta tylko budowa windy, ale również 
inne zadania bieżące, co oznacza, że chociaż inwestycja (winda) została zakończona 

i już funkcjonuje - to projekt jest nadal realizowany (niezakończony), 

odbiór płyty Rynku odbędzie się w ciągu najbliższych kilku dni, 

na remont budynku przy ul. Zamkowej I został ogłoszony przetarg, wpłynęło 5 lub 6 
ofert i będzie realizowany z programu norweskiego. 

Wobec braku uwag i pytań, rada przystąpiła do procedowania kolejnego punktu obrad. 
znana znana naa a nna znana zen ae aaa aiz zezzezee 

Ad VIII. Informacja przewodniczącego Rady Miasta Jarosławia 

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jarosławia Agnieszka Wywrót poinformowała również, 
że w okresie sprawozdawczym do biura rady wpłynęły pisma: 

1) opinia pozytywna Rady Dzielnicy nr VI do projektu uchwały zmieniającej statut 
i granice dzielnicy, 
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2) odpowiedź z Centrum Kultury i Promocji w Jarosławiu na pismo radnego Piotra 

3) 

4) 

5) 

6) 

7) 

8) 

) 

10) 

11) 

12) 

z... see 

Kozaka dotyczące kontroli wydatków poniesionych na promocję Gminy 
Miejskiej Jarosław w latach 2020-2021, 

od Stowarzyszenia „„EM-ART” z prośbą o wsparcie działalności artystycznej — 
niniejsze pismo zostało przesłane do wszystkich radnych, 
od wojewody podkarpackiego — informacja na temat przeprowadzonej analizy 

oświadczenia majątkowego za 2022 rok złożonego przez Burmistrza Miasta 
Jarosławia Waldemara Palucha — w wyniku analizy nie stwierdzono 
nieprawidłowości, 
od wojewody podkarpackiego — informacja na temat przeprowadzonej analizy 

oświadczenia majątkowego za 2022 rok złożonego przez przewodniczącego 
Rady Miasta Jarosławia Szczepana Łąkę — w wyniku analizy nie stwierdzono 
nieprawidłowości, 

od wojewody podkarpackiego — zaproszenie do udziału w konkursie 

„Podkarpacki samorządowiec przyjaciel seniorów” — zaproszenie przesłano 
przewodniczącemu Jarosławskiej Rady Seniorów, 

od naczelnika Urzędu Skarbowego w Jarosławiu — informacja na temat 
przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 2022 rok złożonych 

przez radnych Rady Miasta Jarosławia. W wyniku analizy treści oświadczeń 
nie stwierdzono sprzeczności ' pomiędzy danymi - wykazanymi 

w oświadczeniach, a danymi będącymi w posiadaniu urzędu skarbowego. 
W czterech przypadkach stwierdzono uchybienia i radni, których te uchybienia 
dotyczyły, zostali pisemnie poinformowani o konieczności dokonania korekty, 
od naczelnika Urzędu Skarbowego w Jarosławiu — informacja na temat 
przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 2022 rok złożonych 
przez Burmistrza Miasta Jarosławia, zastępców burmistrza, Skarbnika Miasta 

Jarosławia, kierowników jednostek organizacyjnych miasta (z wyłączeniem 
dyrektorów szkół i przedszkoli), osób zarządzających gminną osobą prawną 

i osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza Miasta 
Jarosławia, złożone Burmistrzowi Miasta Jarosławia w liczbie 28 sztuk, 

od wojewody podkarpackiego — zaproszenie na II wojewódzki Zjazd 
Podkarpackich Rad Seniorów — zaproszenie przesłano przewodniczącemu 
Jarosławskiej Rady Seniorów, 

e-mail od mieszkanki Jarosławia w sprawie podania terminów spotkań Rady 
Dzielnicy nr I, 

od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Rzeszowie w sprawie wyrażenia 
opinii na temat kandydatów do objęcia stanowiska ławnika sądowego, 
od przewodniczącego Rady Dzielnicy nr VII opinia na temat propozycji 
zmiany granic dzielnic miasta Jarosławia. 

nnn one eee eee... 

Ad VIII. Wolne wnioski i informacje. 

W tym punkcie obrad radni zabierający głos podnosili kwestie: 

+ radna Magdalena Cisek-Skiba: 

remontu drogi od placu Więźniów KL Auschwitz do starego dworca PKP; 

+ radny Wiesław Strzępek: 

braku bieżącego informowania mieszkańców na temat ich udziału w programie 
OZE — podpisania umowy i terminu realizacji: 

«% radny Piotr Kozak: 
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e kosztu zakupu pilotów dla radnych w związku z wprowadzoną zmianą systemu 

do głosowania na sesjach, 

e kamer — czy są dzierżawione, czy też zakupione przez miasto i ewentualny ich 

koszt, 

e zmiany języka menu w pilocie z angielskiego na polski oraz precyzyjności 
przesuwania paska podczas odsłuchiwania sesji, tak, aby łatwiej można było 
odnaleźć fragment szukanej wypowiedzi, 

e roli radcy prawnego zatrudnionego w Urzędzie Miasta podczas obrad sesji; 

radny Mariusz Walter: 

e budowy kanalizacji w dzielnicy nr VII, 

e zasadności wprowadzonego nowego systemu do głosowania na sesjach bez 
wcześniejszej konsultacji z radnymi, 

e oszczędności, jakie gmina poczyniła w związku z wyłączeniem co drugiej lampy 

ulicznej; 
radny Krzysztof Kiper: 

e przywrócenia linii autobusowej nr 8 w godzinach rannych tj. ok. 5:15; 

radny Witold Duszyński: 

e możliwości wylogowywania się z systemu posiedzenia.pl: 

radny Marcin Nazarewicz: 

e podmiotu, do którego należy się zwrócić w kwestii wywieszania banerów 
wyborczych. 

O godz. 19:18 obrady sesji opuścili radni Jolanta Makarowska oraz radny Piotr Kozak. 

Odpowiedzi udzielali zastępca burmistrza ds. infrastruktury technicznej Wiesław Pirożek, 
sekretarz miasta Magdalena Kapusta, dyrektor BSFiOI Edyta Pytko oraz przedstawiciel 
platformy posiedzenia pl. Krzysztof Szczepan tłumacząc, że: 

droga od placu Więźniów KL Auschwitz do starego dworca PKP w jednej części jest 
zarządzana przez miasto, a w drugiej części przez PKP; gmina zamierza przejąć drogę 

i ma w tym zakresie wstępne zgody od ministra i spółek kolejowych, remont nastąpi 
w momencie całkowitego przejęcia drogi, 

projekt związany z fotowoltaiką obejmuje szeroki zakres — fotowoltaikę, pompy ciepła, 
kolektory słoneczne — w chwili obecnej Gmina Miejska Jarosław jest na etapie wymiany 
informacji z Urzędem Marszałkowskim, kolejnym etapem będzie podpisanie umowy 
z wykonawcą na realizację tego zadania, prawdopodobnie w dniu jutrzejszym zostanie 

podana do publicznej wiadomości informacja o wyniku przetargu, realizacja inwestycji 
ma nastąpić do końca października br., a rozliczenie — 15 grudnia, 

koszt zakupu dwóch kamer wyniósł 1757 zł netto, 

łatwiej jest przywrócić linie autobusowe w granicach miasta, gdyż poza tym obrębem 
niezbędne jest zawarcie porozumienia z konkretną gminą, 

nie ma możliwości chwilowej dezaktywacji z systemu, a radny, który nie oddał głosu 
zostanie oznaczony w raporcie z głosowań jako ten, który nie brał w nim udziału, 

za 21 urządzeń (pilotów) i ładowarkę gmina zapłaciła 6 tys. zł netto, abonament 
i licencja do końca roku jest bezpłatny, 

żadna elektronika nie jest produkowana w Polsce, stąd trudno odpowiedzieć, czy 
istnieje możliwość zmiany języka na pilocie, niemniej ta sugestia zostanie przekazana 
programistom, 

zgody na wywieszanie banerów wyborczych udzielają administratorzy budynków. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

Jarosławia 

kuż 
Agnieszka 

    

  

ywrót 

Nikt z radnych nie zgłosił pisemnego wystąpienia w trybie $77 ust.6 Statutu Gminy 

Miejskiej Jarosław. 

Protokół sporządziły: 

Barbgra Brzezi 
podi Organizacyjno-Administracyjnego 

Beata 
Mis al 

in óktbr fydziału Organizac
yjno-Admi

nistracyj
nego 

Marta iarka 
inspekto| ziału Organizacyjno-Administracyjnego 

Protokół z LXVIII sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 25 września 2023 r. Strona 28


